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La promoció del romànic d’An-
dorra és un dels objectius pri-
oritaris de Demòcrates, i per 
això seguirà treballant en la 
candidatura transnacional a 
patrimoni de la humanitat de 
la Unesco que aplega un total 
de 13 monuments andorrans. 

La cap de llista a Escaldes, Sílvia 
Calvó, va recordar que ja s’han 
fet passos importants amb la 
recuperació dels frescos de San-
ta Coloma, que es mostren al 
nou Espai Columba i amb el vi-
deomapatge a l’església. De fet, 
una de les línies de divulgació 
de l’art romànic serà l’ampliació 
dels videomapatges.

DA prioritzarà la promoció 
del patrimoni romànic 
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Els candidats de Progressistes-
SDP a Escaldes, Elisabet Zop-
petti i Marc González, van  in-
tercanviar idees ahir amb els 
representants de l’Associació de 
Comerciants Carlemany Calidae 
i Autèntics Hotels Andorra per 
tal de saber quin és l’ambient 

que es respira a Escaldes, pel 
que fa al comerç i el turisme, 
després de vuit anys de legisla-
tura taronja. La candidata es va 
interessar per la imatge que té 
aquest sector del recentment es-
trenat eix comercial Th e Shop-
ping Mile. “Volem saber el que 
pensen, si els afavoreix i si s’hi 
podria fer alguna cosa”, va de-

clarar, deixant palès que “el que 
volem és donar-los-hi quatre 
pinzellades del que presentem 
nosaltres al programa”. A més, 
els va informar que SDP està a 
favor “del lliure mercat i la lliure 
empresa”.  Zoppetti va recordar 
que “Escaldes té un etern pro-
blema, què és la dinamització 
del comerç de la part alta”.

SDP tracta amb els comerciants 
sobre com dinamitzar la part alta

Escaldes-Engordany

Els candidats de Progressistes-SDP es van reunir amb comerciants i hotelers ahir.
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Sens dubte, una de les majors 
preocupacions de la gent gran 
d’Andorra actualment són les 
pensions i els problemes per arri-
bar a fi nal de mes. El candidat de 
Progressistes-SDP, Josep Roig, 
acompanyat de la número tres a 
la llista nacional, Olga Reyes, es 
van reunir ahir amb la gent gran 
de Sant Julià de Lòria a la llar de 
jubilats de la parròquia. Roig va 
manifestar que el problema de 
les pensions “atabala” aquest sec-
tor de la població, ja que el baix 
import que reben mensualment 
provinent de les seves pensions 
fa que per a ells “sigui un malde-
cap”. Per tant, “aquests són els 

problemes que té la gent i els pro-
blemes que hem de solucionar”, 
va indicar.

Durant el repàs que Roig va fer 
al programa electoral, també hi 
va tenir cabuda la problemàtica 
referent als preus de l’habitatge, 
on va insistir, una vegada més, en 
la necessària creació de més habi-
tatges socials, a més d’establir un 
“topall” per llei al preu dels llo-
guers. Aquest aspecte està ínti-
mament relacionat amb les pen-
sions, “que s’haurien de situar al 
nivell del salari mínim”, i que els 
padrins i padrines van celebrar. A 
banda d’això, el candidat també 
va  explicar les mesures referents 
a les pensions de viudetat i disca-
pacitat, que també tenen previst 

un augment en el programa, i 
que ajudin a “garantir que la gent 
visqui en condicions dignes”.

Per fi nalitzar, Roig va posar 
en relleu la necessària “obertura 
a Europa”, per tal de competir 
en igualtat de condicions amb la 
població que conforma la comu-
nitat europea. En aquest sentit, 
va insistir en el fet que s’ha de 
millorar en educació i en el sector 
bancari per tal de vetllar perquè 
“la banca no acabi de caure”.

El fet de trobar-se amb els pa-
drins a Sant Julià també va servir 
perquè Roig expliqués les mesu-
res que té previstes el seu partit 
per descongestionar el trànsit de 
la parròquia. Unes mesures que 
demanen enllestir el desviament 

de Sant Julià des del túnel de la 
Tàpia fi ns a la borda Sabater. “El 
nostre compromís és acabar-lo”, 
va dir, i va garantir que si el par-
tit que representa aconsegueix 
entrar amb responsabilitat de 
governar “ens posarem des del 
primer dia a treballar per poder 
trobar el fi nançament dins del 
pressupost”, i així poder engegar 
les obres i els estudis necessaris 

i “completar aquesta desviació el 
més ràpid possible”.

D’altra banda, es va compro-
metre a impulsar una comissió 
bilateral entre Espanya i Andorra 
per estudiar l’obertura de dobles 
carrils d’entrada i sortida a la 
frontera sud del país, ja que “la 
imatge que s’emporten els visi-
tants d’Andorra és la imatge d’un 
país de cues”.

Roig no vol que les pensions 
siguin un “maldecap” 
per a la gent gran
Es compromet a enllestir el desviament de la parròquia si arriba a governar

Sant Julià de Lòria

Un moment de la reunió entre Josep Roig i la gent gran de Sant Julià de Lòria.
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d’Acord de la Massana va organit-
zar una trobada amb ciutadans 
de la parròquia amb la voluntat 
d’encetar un debat sobre la ido-
neïtat del projecte del vial. El nú-
mero dos de la formació, Vicenç 
Alay, va explicar que la voluntat 
de la candidatura és “fer partí-

cip el poble” i “escoltar la gent, 
que hi digui la seva, perquè hi 
ha gent que hi està a favor i gent 
que  no ho està”. Així, i parlant 
del comerç, va assegurar que la 
Massana és una “parròquia viva 
i ens preocupa que les solucions 
que prenguem no acabin sent 
contradictòries amb aquesta vi-
talitat”. “Volem mantenir aques-

ta vitalitat, volem millorar-la en-
cara, però també volem que sigui 
una parròquia fl uida” pel que fa 
al trànsit, va manifestar Alay. 
En aquest punt, el candidat de 
d’Acord va assegurar que s’hau-
ran de “buscar solucions que ho 
siguin, perquè a vegades no ho 
són”, per tal de resoldre els pro-
blemes de trànsit que pateix la 
Massana sense que se’n malme-
ti la vitalitat comercial. Així, cal, 
des del punt de vista dels candi-
dats de d’Acord, “encetar un de-
bat per veure exactament què en 
pensa la gent”.

d’Acord debat sobre el vial i 
com pot afectar el comerç 
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